

Hello everyone,

I am Viktoria your German TA for this year. I'm 27 years old. I live in a beautiful city called Heidelberg in the south of Germany but originally I am from Düsseldorf, located directly at the boarder to the Netherlands. I am still a student in Heidelberg. I enjoy socializing with family and friends and I love skiing and the mountains.

Traveling has always been my greatest passion. I worked in South America (Chile) and Africa (Namibia) and did an exchange year in High School in Australia. Whenever I can, I grab my backpack. My dream is to see almost every country in the world. This is my first time in the US so I am very excited.

I am looking forward to meeting you! [vj11@albion.edu](mailto:vj11@albion.edu)

Hallo alle zusammen,

Ich bin Viktoria, eure TA für dieses Jahr. Ich bin 27 Jahre alt und lebe in der wunderschönen Stadt Heidelberg, im Süden Deutschlands. Ursprünglich komme ich aus Düsseldorf, direkt an der Grenze zu Holland. In Heidelberg studiere ich auf Lehramt. Ich verbringe gerne Zeit mit meinen Freunden und meiner Familie und ich liebe Skifahren und die Berge.

Reisen war schon immer meine größte Leidenschaft. Ich habe schon in Chile und Namibia gearbeitet und einen High School Austausch in Australien gemacht. Wann immer ich kann, schnappe ich mir meinen Backpack. Mein Traum ist es irgendwann fast jedes Land der Welt gesehen zu haben.

Ich freue mich euch kennenzulernen! [vj11@albion.edu](mailto:vj11@albion.edu)

